
Jaarverslag 1952 - 53. 
 

Het winterseizoen 52 – ’53 heeft wel eenigszins een ijsperiode gebracht en 
verschillende IJsclubs hadden ook mooie hardrijderijen. 
Onze vereeniging heeft echter geen rijderij kunnen houden. Dat was niet de schuld 
v/h Bestuur, doch van onze baan. Deze komt langzaam in een zoo slechte toestand 
te verkeren, dat het ondoenlijk wordt om er een hardrijderij op te houden nl de 
planten tieren er ’s zomers zoo weelderig, zoodat de IJsclub met eigen middelen 
deze niet meer kan doen verwijderen. 
 
Wel is geprobeerd om de planten boven ’t ijs af te schaven en hierdoor kon de baan 
voor kinderen even open gesteld worden, doch vertrouwd rijden was ’t niet daar er op 
eenige plaatsen gaten door de dichte plantengroei aanwezig waren en tevens was 
de vorst ook te kort en niet streng genoeg. 
 
We kunnen de winter van 1952 – ’53 weer rekenen onder de meer zachte winters. 
Laten we voor de IJsclub wenschen dat ze zoo spoedig mogelijk weer de beschikking 
krijgt over een mooie baan en in laatste instantie is hier nog een kans op. 
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